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ВЕСТИ 

 
Одељење комуналне 

инспекције  
издало је 84 налога,  донело 

12 решења, 1 захтев за 
покретање прекршајног 
поступка, сачинило 25 

записника са прегледа на 
лицу места и имало 3 

сведочења код прекршајног 
суда. Налози су се углавном 

односили на уклањање 
огревног дрвета, песка и 
хаварисаних возила са 

јавних површина и друге 
неправилности. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

Шеф Делегације Европске уније у Србији Венсан Дежер боравио је у Врању, у оквиру посете општинама на југу 
Србије. Амбасадора Дежера дочекао је градоначелник Зоран Антић са сарадницима, који је изразио захвалност 
Делегацији ЕУ на подршци у реализацији пројеката, посебно оних у оквиру Програма ЕУ ПРОГРЕС. Антић је 
рекао да је Град Врање спреман за сарадњу и са другим општинама Пчињског округа на пројектима од 
регионалне важности, попут пројеката унапређења водоснабдевања и одлагања и рециклирања чврстог 
отпада. Амбасадор Дежер је рекао да је задовољан због успешне реализације ЕУ пројеката у Врању и додао да 
је само у области енергетике, ЕУ уложила око 120 милиона евра. Говорећи о евроинтеграцијама, амбасадор 
Венсан Дежер је рекао да је охрабрен последњим разговорима и истакао да Србија дефинитивно  иде у правцу 
придруживања Европској унији. Делегација ЕУ је обишла Серверску собу Градске управе, која је опремљена у 
оквиру пројекта „Exchange 3“, као и радове на изградњи Јединственог шалтера за издавање грађевинских 
дозвола и подршку бизнису. Амбасадор Дежер је касније доделио Уговоре о гранту за реализацију 13 пројеката 
у Јужној Србији, у оквиру Фонда за учешће грађана. На крају своје посете Врању, амбасадор Венсан Дежер 
обишао је и насеље Ћошка, где се реализује пројекат увођења уличне водоводне мреже, „Бизнис инкубатор 
центар“ и радове на изградњи трафостанице у селу Требешиње. 

 Амбасадор Дежер : 
„Србија дефинитивно иде у правцу 
 придруживања Европској унији“ 

 
 

 

 
Одсек извршења је имао 
17 покушаја извршења, 2 
извршења и сачионио 3 

закључка о прекиду 
поступка. 

 

 
Секретаријат за 

образовање 
 

Одржан је састанак 
Организационог одбора 

манифестације Светосавска 
недеља 2013.год.. на коме је 
разматран предлог програма 
манифестације. Организован 
је састанак са директорима 

установа културе и 
представницима Спортског 
савеза. На састанку је било 

речи о усклађивању 
њихових статута са законом 

и припреми пројеката за 
Конкурс из области  
културног наслеђа у 

Републици Србији у 2013. 
години. Одржано је 

општинско и окружно 
такмичење у стоном тенису 
за основне и средње школе.  

 

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 
 
Просветна инспекција је 

извршила 23 редовна 
инспекцијска надзора у 

установама образовања и 
васпитања на територији 
Врања и Врањске Бање. 

Присуствовала је састанку у 
оквиру иницијативе ,,И 

родитељи се питају'', састанку 
Мреже подршке инклузивном 
образовању и округлом столу 
,,За детињство без насиља''. 

Просветна инспекција је 
октобра месеца поступала по 
представкама у две основне и 
три средње школе у Врању, 

сачинила записнике о 
извршеним ванредним 

инспекцијским надзорима и 
наложила мере. Две школе су 

у потпуности реализовале 
наложене мере, док је у три 

школе реализација наложених 
мера у току. 

 

 
 

   

Првих 115 дана рада руководства Града 

 Руководство Града Врања одржало је конференцију 
за новинаре на којој су представљени резултати у 
претходних 115 дана од формирања локалне власти. 
Градоначелник Зоран Антић је рекао да се градско 
руководство, на самом почетку, суочило са огромним 
дуговњима, пре свега градских јавних предузећа. „У 
претходних 115 дана вратили смо око 200 милиона 
динара, односно 30% свих дуговања јавних 
предузећа и тиме успели да очувамо стабилност 
локалне заједнице“, истакао је Антић. Он је рекао да 
је Град Врање за обнову зграде Гимназије издвојио 
око 10 милиона динара и напоменуо да ће радови на 
опремању ове образовне установе бити настављени 
крајем новембра, када ће бити исплаћена сва 
дуговања извођачима радова.  

„Успостављени су и бројни контакти надлежним републичким органима, као и са дипломатским 
представништвима страних земаља“, додао је градоначелник Антић.  Руководство Града је у 
преговорима и око довођења нових инвеститора. Како се чуло, изградња фабрике „Geox“ у 
Индустријској зони у Бунушевцу почиње у марту 2013. године, а интересовање да улажу у Врање 
показали су и компаније „Дитре Италиа“ и немачки „Лидл“. Градоначелник Антић је најавио и да ће у 
сарадњи са предузећем „Телеком Србија“ бити реализован пројекат инсталације видео надзора у ужем 
центру града, чиме ће бити подигнут ниво безбедности у Врању. Председник Скупштине Дејан 
Тричковић је рекао да је задовољан учињеним у претходном периоду, додајући да је ново градско 
руководство формирано у сложеним економским условима. Он се осврнуо на рад Скупштине града и 
скупштинских радних тела, додајући да су до сада одржане три седнице, а у плану су још толико до 
краја године.  
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Секретаријат за 
здравствену, социјалну, 

дечју и борачко 
инвалидску заштиту, 

избеглице и 
привремено расељена 

лица је сачинио 7 захтева 
за издавање уверења, 33 
захтева за признавање 

права војним инвалидима 
и учесницима НОР-а на 

месечно новчано примање 
и имао исплату борачког 

додатка. 
 

Одсек друштвене бриге 
о деци примио је 155 

захтева за остваривање 
права на д.д, 58 захтева 
за остваривање права на 
родитељски додатак, 7 
захтева за продужено 
породиљско одсуство, 
обавио 188 стручних 
консултација у вези 
накнаде зараде за 

породиље, 275 
консултација са странкама 

у погледу остваривања 
материјалних права и 

ликвидирао 250 спискова. 
Такође je урађенo и 77 

решења о праву на дечји 
додатак. 

 
 

 
 
 

 

ВЕСТИ 
 

Секретаријат комунaлне 
полиције 

поднео je 41 захтев за 
покретање прекршајног 

поступка, издао 24 
обавештења за уплату 

мандатне казне, издао 22 
упозорења и 250 усмених 
наређења, извршио 170 

проверa идентитета 
увидом у личне исправе, 
сачинио 103 службене 

белешке, поднео 5 захтевa 
за предузимање мера и 

активности, 18 захтева за 
доставу података и 20 

обавештења по пријави 
грађана, пружио 21 

асистенцију Секретаријату 
за инспекцијске послове и 
заштиту животне средине. 

 
 

 

ВЕСТИ 

Градоначелник Врања Зоран Антић приредио је пријем за Драгану Сретеновић и Радомира 
Недељковића, кик боксере КБК "Врање", освајаче златне и бронзане медаље на Светском 
јуниорском првенству, одржаном у Словачкој. "Поносан сам на успех наших спортиста и 
задовољство је бити у друштву успешних младих људи", рекао је градоначелник Антић и додао 
да су неопходна већа средства државе за развој спортске инфраструктуре. Председник 
Спортског савеза Града Врања Игор Младеновић рекао је да је на Светском јуниорском 
првенству у Братислави учествовало преко 2.250 спортиста из 59 земаља, додајући да је 
конкуренција била изузетно јака. Успешним младим спортистима, градоначелник Врања Зоран 
Антић уручио је новчане награде. 

1. октобар 2012. 

Пријем за освајаче медаља  

У оквиру обележавања 100 година од ослобођења јужне Србије од Турака у балканским 
ратовима и 100 година од Кумановске битке, у присуству великог броја званица, у Градском 
парку је откривена Спомен биста Јовану Хаџи-Васиљевићу, једном од најпознатијих 
Врањанаца. Хаџи-Васиљевић је основну школу завршио у родном Врању, а гимназију је учио у 
Врању, Лесковцу и Нишу. На Великој школи у Београду студирао је на историјско-филолошком 
одсеку, а на Бечком универзитету је 1897.године положио докторат с тезом „Драгаш и 
Константин Дејановићи и њихова држава“. Говорећи о знаменитом Врањанцу, градоначелник 
Зоран Антић је рекао да чином откривања бисте потврђујемо да нисмо заборавили на човека 
вишеструког образовања, необичне живости и друштвене ангажованости, писца бројних књига 
и низа мањих радова од несумњивог изворног и документарног значаја и вредности. „Из 
Врања, као ретко ког града, потекло је много знаменитих људи, на које смо јако поносни и 
којима се морамо одужити. То чинимо и данас“, истакао је градоначелник Антић.  

 

1. октобар 2012. 

Откривена Спомен биста  
Јовану Хаџи-Васиљевићу 

 

 

Саобраћајна 
инспекција 

је поднела 4 захтева за 
покретање 

прекршајног поступка 
и донела 2 решења о 

инспекцијском 
прегледу возила. 

 
 

 

У оквиру „Дечје недеље“, 
градоначелник Зоран Антић 
посетио је децу предшколске 
групе вртића „Чаролија“ у 
Врању, са којима је у веома 
пријатној атмосфери, уз игру 
и дружење, разговарао о 
дечјим правима, њиховим 
потребама и интересовањима. 
Градоначелник Антић је на 
поклон добио слику, али и 
списак дечјих жеља, од којих 
се посебно издвајају 
„захтеви“ за зоолошким 
вртом, затвореним базеном, 
па чак и новом фабриком 
чоколаде.  

 

3. октобар 2012. 

Дружење са децом вртића „Чаролија“ 
 



М е с е ч н и к  г р а д а  В р а њ а

4
 4

 

М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 

  

ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

ДИРЕКЦИЈА 

 
У оквиру текућег одржавања 

градских саобраћајница, 
изведени су радови на 

крпљењу ударних рупа у 
улици Христијана Карпоша.  

У Косовској улици 
постављен је гумени 
успоривач саобраћаја 

(лежећи полицајац), од 
раскрснице улица: Косовске 
и Драгутина Јовановића до 

раскрснице улица: Косовске 
и Благоја Паровића. У току 
су радови на санацији стазе 
код цркве Света Петка на 
Шапраначком гробљу. У 

оквиру текућег одржавања 
хоризонталне саобраћајне 
сигнализације, изведени су 

радови на обележавању 
пешачких прелаза у 

улицама: Кнеза Милоша, 
Симе Погачаревића и 

22.новембар. 
 
 
 
 
 
 
 
 

04. октобар 2012. 

Обележен Дан ослобођења Врања у 
Првом светском рату 

 

Градоначелник Врања Зоран Антић и директор компаније „ГЛА Холдинг“ Владимир Вуковић 
потписали су Меморандум о разумевању о инвестирању ове аустријске компаније. На састанку је 
било речи о могућностима инвестирања у туризам, рециклажу и прераду чврстог отпада и 
геотермалне енергије. Директор компаније Владимир Вуковић је истакао да су стручњаци „ГЛА 
Холдинга“ последње две године проучавали компаративне предности Врања и закључили да 
постоји снажан потенцијал у експлоатацији обновљивих извора енергије, посебно у областима 
соларних и геотермалнлних капацитета. Представници „ГЛА Холдинга“ обишли су санитарну 
депонију „Метерис“, брану „Првонек“, Врањску Бању и Бесну Кобилу.  

 

   
У оквиру обележавања 4. октобра, Дана ослобођења Врања у Првом светском рату, руководство града Врања 
приредило је пријем за чланове Удружења потомака ослободилачких ратова до 1918. године. Председник 
Удружења Сима Арсић је говорио о активностима и плановима Удружења потомака ослободилачких ратова до 
1918. године у наредном периоду и захвалио се локалној самоуправи на досадашњој сарадњи. Потом је на 
Спомен костурници на Шапраначком гробљу, у присуству руководства града, представника Војске Србије, 
Полицијске управе, градских установа и предузећа јавног и политичког живота, одата пошта и одржан 
парастос погинулима од 1912 – 1918. године. У великој сали одржана је и свечана седница Скупштине града, 
на којој је говорио председник Скупштине Дејан Тричковић. Он је рекао да је 4. октобар датум вредан 
поштовања, посвећен српском народу и српским војницима који су својим херојством задивили свет.  На 
седници су додељена јавна признања "4.октобар" овогодишњим добитицима: 4. бригади Копнене војске и 
Ветеринарској станици Врање. На предлог градоначелника и председника Градског већа Зорана Антића 
новчано су награђени и припадници Одељења за ванредне ситуације Дејан Станојевић, Перица Илић и Горан 
Пешић, који су и указом председника Републике одликовани златним и сребрним медаљама за изузетне 
резултате исказане у обављању дужности и задатака заштите и спасавања угрожених грађана за време 
трајања ванредне ситуације. У Дому војске у Врању одржана је и свечана академија на којој је говорио 
градоначелник Врања Зоран Антић. „Ослобођење Старе Србије на почетку 20. века представља велики, не 
само политички, него и цивилизацијски и друштвени преокрет у историји нашег народа“, рекао је 
градоначелник Антић. 

 05. октобар 2012. 

Потписан споразум са „ГЛА Холдинг“ 
 

УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП”Управа Бање” биле 
су ангажоване на припреми 

техничке документације, 
чишћењу и сређивању парка 

и трим стазе, монтажи 
стубића на стазама у парку, 
реконструкцији топловодног 

канала у хотелу 
„Железничар“, а радови на 
видиковцу се настаљају. 

 
 
 
 

ВЕСТИ 

ВОДОВОД 

 
Екипе ЈП“Водовод“, биле 
су ангажоване на изради 
прикључка на водоводној 
мрежи у насељу Ћошка и 
на санацији хаварија на 

водоводној мрежи и 
прикључном воду на више 

места у граду. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

СПОРТСКА ХАЛА 

 
У Спортској хали одигране су 

следеће утакмице: 
- ЖОК "Врање" - ЖОК "Пуста 

Река"БОЈНИК  
- ЖОК "Врање" - ЖОК "Форшпед" 

Велес  
- ЖРК "Врање" - ЖРК "Младост" 

Смедеревска Паланка 
- РК "Врање 1957" - РК "Бела 

Паланка" Бела Паланка 
- ЖОК "Врање" - ЖОК "Форшпед" 

Велес 
- КК "Југ" - КК "Нис" Ниш 

- ОК "Младост" - ОК "Тимок" из 
Зајечара 

- ЖОК "Врање" - ЖОК "Јагодина" 
Јагодина….. 

 
 

 
 
 
 
 
 

ВЕСТИ 

"Бесплатни интернет и отварање интернет киоска" назив је пројекта којим се Град Врање 
представио на семинару "Електронска управа у служби грађана и привреде", који су 
организовали Национални демократски институт, Тим за социјално укључивање и смањење 
сиромаштва и Стална конференција градова и општина. О увођењу ове е-услуге и предностима 
говорио је начелник Завода за информациони систем Иван Стојковић. Поред Врања 
представљени су и примери добре праксе Ниша, Ковачице, Аранђеловца, Лознице, Крушевца, 
Руме, Ћићевца. На семинару су презентоване активности Управе за дигиталну агенду у вези 
развоја портала www.euprava.gov.rs. Такође, учесници скупа су информисани и о активностима 
Министарства правде и државне управе у вези са е-управом.  

 

11. октобар 2012. 

Град Врање на семинару "Електронска 
управа у служби грађана и привреде" 

 

12. октобар 2012. 

Усвојен Нацрт буџета за 2013. год. 
 На 11. седници Градског већа усвојена је Одлука о Нацрту буџета за 2013. годину, који ће, према првим 

најавама, бити нешто мањи од 2.5 милијарде динара. Градоначелник Врања Зоран Антић је рекао да ће 
наредна година бити година штедње уз неопходну рационализацију свих расхода. Члан Градског већа 
Бранимир Стојанчић рекао је да ће у буџету за 2013. годину бити обезбеђена средства за финансирање 
стручне праксе свих кандидата до 35 година старости, са високом стручном спремом и просеком преко 8.5, а 
налазе се на евиденцији НСЗ. Они ће добити уговоре до 31. јануара 2013. године. Члан Градског већа 
Драган Спирић је истакао да је и ове године испоштован законом прописан буџетски календар, који 
предвиђа да се Одлука о Нацрту буџета јединица локалне самоуправе доставља надлежној инстанци до 15. 
октобра текуће године. Говорећи о буџетским циљевима, Спирић је рекао да они подразумевају стабилно 
функционисање локалне самоуправе, уз константно улагање у развој инфраструктуре, јер само са добрим 
системом  јавних услуга можемо да рачунамо на озбиљне инвестиције.   
 



М е с е ч н и к  г р а д а  В р а њ а

5
 5

 

 М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 

 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
   
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 

  

ВЕСТИ 
ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
У оквиру Дечје недеље, 

ученицима првог разреда 
основних школа, Дечји савез 

је поделио традиционалне 
„Добродошлице“. Одржанe 
су игре „Ласто, ласто, буди 

друг, дај ми крила један 
круг“, организована акција 
„Велико срце“ у Центру за 

развој локалних услуга 
социјалне заштите и 

одржана „Мала школа стоног 
тениса“ у сарадњи са 
Стонотениским клубом 

„Врање“. 

 
 

 

15. октобар 2012. 

Шведски модел доношења 
политичких одлука 

 Градоначелник Врања Зоран Антић у организацији Улоф Палме центра из Шведске боравио је у Стокхолму, где 
је одржан скуп намењен изабраним представницима власти и цивилног сектора. Циљ организовања  студијске 
посете је јачање повољних улова за укључивање грађана у процес доношења политичких одлука. Учесници 
скупа су били у прилици да се упознају са шведским моделом учешћа грађана и њиховим утицајем на 
доношење политичких одлука на локалном нивоу. Такође, презентован је и модел утицаја цивилног сектора на 
планирање развоја града, а посебан акценат је стављен на Закон о планирању и изградњи и обавези да 
грађани буду укључени. Један сегмент је посвећен утицају младих на доношење политичких одлука. 

15. октобар 2012. 

Зупанчић: Нови контакти са 
потенцијалним инвеститорима 

 У Минхену у Баварској, одржан је „EXPO REAL 2012“, највећи Сајам пословних некретнина и инвестиција у 
Европи. Овај Сајам представља и значајну међународну платформу за умрежавање, промоцију пројеката, 
иновација и инвестиција. Град Врање представљали су чланови Градског већа Срђан Милошевић и Небојша 
Зупанчић који су имали бројне сусрете са инвеститорима и пословним сарадницима. „У Минхену смо 
разговарали и са Александером Самонигом, председником Саветодавног одбора „Сее Бусинесс Ембассиес“, на 
чији иницијативу ћемо боравити у Београду где ћемо разговарати о привредним и инфраструктурним 
потенцијалима Врања“, рекао је за званичан градски сајт Небојша Зупанчић.   
 17. октобар 2012. 

Кроз партнерство  
до нових инвеститора 

 

Заменица градоначелника Бојана Величков разговарала је са замеником амбасадора Швајцарске у Србији 
Жан-Лук Оешом и његовим сарадницима о реализацији пројеката Програма ЕУ ПРОГРЕС, чију 
имплементацију, између осталих, финансира и Швајцарска агенција за равој и сарадњу. На састанку је 
било речи о пројекту „Оснивање Јединственог шалтера за подршку бизнису “, који је, како је рекла Бојана 
Величков, од кључног значаја за привлачење нових инвеститора. „Град Врање ће, поред 200.000 динара 
добијених од донатора за реновирање просторија, за реализацију пројекта издвојити још 120.000 динара, 
чиме ћемо додатно обезбедити његову функционалност и репрезентативност“, истакла је Величкова.  
Заменик амбасадорам Жан-Лук Оеш је рекао да су као донатори, апсолутно уверени у посвећеност Града 
Врања у имплементацији пројеката, додајући да је локални економски развој од највећег значаја за југ 
Србије. Састанку је присуствовао и Грем Тиндал, менаџер  Програма ЕУ ПРОГРЕС, који је рекао да ће овај 
Програм финансирати израду главног пројекта за заобилзницу до Индустријске зоне у Бунушевцу.  
 

ВЕСТИ 
 

НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
У Галерији Народног музеја, 
одржана je промоција књиге 
Бранислава Јанковића  „О 

вуковима и сенкама“. 

 

 
ГКУД „Севдах“  

 
У новембру месецу 2011. 
године почело је снимање 

првог серијала емисије 
„Шљивик“ која се емитовала 

на РТС, а које је трајало све до 
15. јануара ове године. Овај 
пројекат Музичке редакције 

РТС-а настала је из жеље да се 
и данас жива, изворна музика 

и играчка традиција 
презентују у најбољем светлу. 
У том првом серијалу се поред 

Ужица, Лепосавића, Бачке 
Паланке, Зајечара, Краљева, 

Ниша и Крагујевца представио 
и наш град. Представници 

Врања су били вокални 
солисти, инструменталисти и 
културно уметничка друштва. 

Сви они су се из емисије у 
емисију борили за титулу 

„Чувара народне баштине“, а у 
само финале су ушли вокални 
солиста Слободан Јовановић и 
градско културно уметничко 
друштво „Севдах“ из Врања. 

ПГП РТС са поносом 
представља ДВД издање 
музичких бисера првог 

серијала емисије Шљивик, где 
се музичка разгледница из 

Врања посебно истиче својим 
квалитетом, и где се по речима 

организатора и стручног 
жирија „динамичним и 

ефектним наступом уз свирку 
две трубе, кларинета и гоча, 

ГКУД „Севдах“ из Врања 
представио у најбољем 

издању“. 

 

ВЕСТИ 

 

 

17. октобар 2012. 

Одржан састанак са представницима 
„Топ Софе“ и СИЕПЕ 

 
 

У малој сали Скупштине града одржан је састанак руко-
водства Града са представницима компаније „Топ Софа“, 
која послује у оквиру „Дитре Италиа“ и Агенције за страна 
улагања и промоцију извоза СИЕПА, на коме је било речи о 
техничким условима и урбанистичким процедурама за 
изградњу производног погона „Дитре Италиа“ у Индустриј-
ској зони у Бунушевцу. Реч је о шест хектара некадашњег 
војног земљишта на коме ће бити изграђен производни 
погон од 10.000м2, у првој фази, док ће у другој фази бити 
изграђено додатних 28.000м2. На састанку, коме су прису-
ствовали и заменица градоначелника Бојана Величков, 
помоћник градоначелника Бобан Станковић и члан Градског 
већа Горан Ђорђевић,  представницима СИЕПЕ и „Топ Софа“ 
предато је писмо о заинтересованости Града Врања и списак 
свих неопходних административних и урбанистичких 
процедура, које претходе изградњи објекта која је 
планирана за почетак 2013. године.  
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ВЕСТИ 

 
 

ВЕСТИ 

БИБЛИОТЕКА 
 

У Америчком кутку Библиотеке 
"Бора Станковић" , одржане су 

пројекције документарних 
филмова: 

„Закрпа Адамс“, „Фантом из 
опере“, „Алиса у земљи чуда“, 
„Брижни баштован“, „Стрес: 

портрет убице“, „’2012“, „Игре 
мозга“, „Нови свет“ и „Уклета 

историја празника Ноћ вештица“. 
Одржани су редовни часови 

енглеског језика, састанци фото 
клуба и друштвена игра“Скребл“. 

* * * 
Одржано је предавање 

професора Курта Кобла, 
извођење музичког дела 
''Пхантом Реинвентед'' и 

пројекција немог филма ''Фантом 
из опере'' коју је пратила музика 
П.А.М. бенд оркестра. Одржана је 

и презентација достигнућа 
Николе Тесле и његовог 

доприноса филмској индустрији 
са фокусом на развој немог 

филма. Професор Курт Кобл је 
представио П.А.М. бенд - 

аутентични оркестар делимично 
аутоматизованих инструмената, 

који уз помоћ светлосних и 
сензора покрета омогућавају да 
се произведе тон. Приказан је 
неми филм ''Фантом из опере'' 
који jе пратила музика П.А.М. 
бенд оркестра - дело ''Пхантом 
Реинвентед'' које је компоновао 

професор Кобл. 
 
 

 
 
 
 

20. октобар 2012. 

Седмо "Македонско вече" у Врању 
 

На 12. седници Градског већа усвојен је Ребаланс буџета за 2012. годину, у складу са Законом о буџетском 
систему, и он је за 95 милиона динара мањи у односу на претхдону пројекцију Буџета. Члан Градског већа 
Драган Спирић је рекао да је усвојена и Измена Одлуке о локалним комуналним таксама које су усклађене 
са новим законским нормама. Усвојен је и Нацрт Одлуке о изменама и допунама Одлуке о преузимању 
оснивачких права над Домом здравља у Врању и оснивању Здравствене установе – Дом здравља „Врање“ 
Врање, која предвиђа израду деобног биланса у року од 60 дана од доношења ове Одлуке. Чланови Већа 
усвојили су и  Информацију о стању криминалитета на подручју града Врања за 2011. годину. Како је 
рекла заменица градоначелника Бојана Величков, у сарадњи са предузећем „Телеком Србија“, биће 
реализован пројекат постављања видео надзора са 28 камера у ужем центру града. Усвојена је и  
Информација о раду народне кухиње у Врању, са препроукама Градског већа да се број оброка повећа на 
600, са редовним ажурирањем спискова корисника Народне кухиње. Прихваћен је и извештај о 
реализацији манифестације „Дани Врања 2012“ у коме се каже да је за ову манифестацију укупно 
издвојено 3.663.000 динара. Чланови Већа усвојили су и Нацрт Одлуке о изменама и допунама Одлуке о 
јавним паркиралиштима, Нацрт Одлуке о оснивању Фонда за развој пољопривреде, Нацрт Одлуке о 
изменама Одлуке о изради Плана детаљне регулације привредно радне зоне Бунушевац у Врању, Нацрт 
Решења о давању сагласности на Одлуку о допуни Статута Јавног предузећа „Управа Бање“, Информацију о 
реализацији жетве рода 2012. године, са Планом јесење сетве за 2012. годину, на подручју Града Врања, 
Предлог Одлуке о додељивању искључивог права Јавном предузећу „Завод за урбанизам“ у Врању, за 
обављање делатности пружања услуга које су предмет јавне набавке, Годишњи План рада ПУ „Наше дете“ 
за 2012/2013. годину, као и Предлог Решења о образовању Комисије за давање у закуп пословних 
просторија које користи Град Врање. 
 

18. октобар 2012. 

Усвојен Ребаланс буџета за 2012.  
 

Руководство града Врања приредило је пријем за представнике општине Прилеп, који су на позив Удружења 
Македонаца "Гоце Делчев" боравили у Врању, као гости 7. по реду Македонске вечери. Поздрављајући 
присутне, председник Скупштине Дејан Тричковић је рекао да су Врањанци повезани са Македонијом на 
више начина, и да су те везе нераскидиве и трајне. "Заједничка су нам била и страдања, а ускоро ћемо и 
заједно прославити 100 година од Кумановске битке на Зебрњаку", рекао је Тричковић. Конзул Макединије у 
Србији Марио Јовановски је рекао да две државе, Србије и Македонија, негују добросуседске односе и имају 
заједнички циљ, а то је Европске унија. Председник Националног савета македонске националне заједнице 
Борче Величковски рекао је да Република Србија предњачи у подршци и помоћи националним заједницама 
на својој територији. Пријему су присуствовали и заменица градоначелника Бојана Величков, чланови 
Градског већа Бранимир Стојанчић и Срђан Милошевић, као и народни посланик Драган Николић.  
 

НАРОДНИ 
УНИВЕРЗИТЕТ 

 
У оквиру обележавања 100 

година од ослобођења јужних 
крајева Србије од Турака и 100 
година од Кумановске битке, у 

Галерији Народног универзитета, 
организовано је књижево вече: 

Лик и дело др Јована Хаџи-
Васиљевића. Промоција репринт 

издања др Јована Хаџи-
Васиљевића – „Са Крфа на 
Солунско бојиште“. Као и 

изложба ликовних радова и 
промоција зборника најбољих 
литерарних и ликовних радова 

ученика. 

 

22. октобар 2012. 

Братимљење са  
облашћу Брјуховетскајом 

 

Градоначелник Врања Зоран Антић потписао је споразум о братимљењу са стањицом Брјуховетскајом уз 
највише административне - државне почасти Козачке. Према речима градоначелника Антића овом чину 
присуствовали су губернатор Кранодарског краја А.Н.Ткачов и велики атаман Кубањске козачке војске 
генерал Н.А.Долуде."Церемонија је организована на највишем нивоу, а братимљење са овом облашћу 
омогућиће продубљивање сарадње на свим пољима, за шта осим добре воље са обе стране постоје и реални 
услови", изјавио је градоначелник Антић.Град Врање се до сада побратимио са Кумановом у Македонији, 
Трикалом у Грчкој и Цетињем у Црној Гори.Потписан је и Споразум о сарадњи са Кавалом, а кроз 
реализацију различитих пројеката одржавају се контакти са градовима у Италији, Словенији, Чешкој, 
Пољској, Аустрији, Немачкој, Бугарској и Републици Српској.    
 

ВЕСТИ 
ŠAF 

 
Школа анимираног филма - ШАФ 
обележила је 11. Међународни 
дан анимације. За ову прилику 
ШАФ је организовао изложбу 
дечјих цртежа из филмова и 

пројекцију најновијих филмова, 
као и филмова који су 
награђивани на разним 

фестивалима ове године широм 
света. Уместо уводне речи, 

десетогодишња  чланица ШАФ-а, 
Сташа Цветковић извела је на 

виолини композицију „Ода 
радости“. Приказано је 7 

филмова: Архимед, Геометрија са 
стилом, Земља слаткиша, 

Упознавање са пиксилацијом, 
Вошчић, И то се некад деси и 

Весела математика. Поред тога 
ШАФ је имао и штанд са својим 

производима које су направили у 
оквиру ШАФ-ове креативне 

радионице. Приход од продатих 
производа намењен је куповини 
материјала за наставак рада ове 

радионице. 
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ВЕСТИ 

ВЕСТИ 

26. октобар 2012. 

Одржана јавна расправа о Нацрту 
Одлуке буџета за 2013. годину 

 

 

У великој сали Скупштине града одржана је јавна 
распарава о Предлогу буџета за 2013. годину. 
Према речима Драгана Спирића, члана Градског 
већа задуженог за буџет и финансије, у веома 
конструктивној дискусији било је речи о 
планираним буџетским активностима попут 
Пројекта замене дотрајалих водоводних цеви, 
финансијској подршци привреди у виду 
субвенционисаних кредита, повећању подршке 
пољопривреди, као и о финансирању 
запошљавања младих, које ће бити реализовано 
у сарадњи са НСЗ. Предвиђено је да последња 
јавна расправа буде одржана у периоду до 25. 
децембра када ће и комплентиран Предлог буџета 
за 2013. годину бити достављен Министарству 
финансија и привреде Републике Србије. 

 

 

24. октобар 2012. 

Пријем за ђаке 
 генерације 

 

Градоначелник Врања Зоран Антић и заменица градоначелника Бојана Величков, приредили су пријем 
за ђаке генерације основних школа са територије Града Врања, у школској 2011/2012. години. Ову 
акцију традиционално организује Дечји савез града Врања, а како је најавио градоначелник Антић, и 
пријем за најбоље школарце, од ове године, биће уприличен сваког 24. октобра, на Дан Уједињених 
нација. „Град Врање придаје велики значај унапређењу образовања и улаже значајна средства у 
развој образовне инфраструктуре. За ове намене, у буџету за 2013. годину укупно је предвиђено око 
500 милиона динара“, истакао је градоначелник Антић.  

 

НАШЕ ДЕТЕ 
 

  
Предшколска Установа „Наше 

дете“ је и ове године обележила 
Дечју недељу под називом 

Растемо као једно – БОЉИ СМО 
ЗАЈЕДНО. Програм је садржао 

различите активности као што су  
„Дан за дечја права„ у оквиру 
којег су се деца и родитељи 
упознали са Конвенцијом о 

правима детета и са Програмом 
обележавања Дечје недеље, 

затим радионица под називом “За 
одрастање без насеља-Дан за 

толеранцију”. Циљ ове 
радионице је превенција и 
заштита деце од насиља, 
обезбеђивање сигурног и 

подстицајног окружења за децу, 
неговање позитивних односа 

међу децом и одраслима као и 
решавање конфликата без 

насиља. На тему „Другарства“,  
било је речи о позитивним 

вршњачким односима, причама о 
другарству и шта све то 

подразумева. Трећа дан је био 
предвиђен за посету 

градоначелника који је обишао 
вртић «Чаролија». Уследили су 

Дечји хепенинг, промоција права 
детета на стваралашто, културу и 

игру, афирмација дечјег 
стваралаштва, стваралаштва за 
децу и о деци. Организована је 
изложба радова деце, а Дечје 

позориште „Уне сага сербица“ из 
Београда извело је балетски 

мјузикл . Дечја недеља је 
завршена спортским 

активностима, промоцијом 
здравог начина живљења и 

одрастања,  развијање и 
неговање спортског духа, 

дружење, потребу за 
рекреацијом. 

ЕД Врање 
 

Екипе ЕД Врање су у октобру 
радиле на  

међународном ауто путу на 
Коридору 10, на 10кВ DV Китке, 

110 киловолтном постројењу 
Врање 1, везивању новог кабла 
од Ристовца до Давидовца и у 

трафостаници Оџинка 4. 

 

ВЕСТИ 

24. октобар 2012. 

Шведска снажно подржава Србију 
 Амбасадор Шведске у Србији Њ.Е. Кристер Асп боравио је у Врању где је разговарао са руководством 

Града. Амбасадора је дочекао градоначелник Зоран Антић који је говорио о искуствима Шведске у 
развоју локалних самоуправа и могућностима примене шведског модела управљања у локалној 
заједници. Градоначелник Антић је рекао да Град Врање отворен за инвеститоре из Шведске, уз 
напомену да су сви претходни пројекти, финансирани из више развојних пројеката које је помогла и 
Влада Шведске, завршени на време. Амбасадор Асп је рекао да ће Шведска наставити да снажно 
подржава Србију на њеном путу ка Европској унији, додајући да је наша земља кључан фактор у развоју 
читавог региона.  

 

ТУРИСТИЧКА 
ОРГАНИЗАЦИЈА 

 
У Врању је боравила екипа 

„Advance Production“ из Београда, 
аутор емисије „Гастрономад“ која 

се приказује на РТС-у. 
Гастрономад је емисија која  

комбинује путописне репортаже 
са кулинарством. Емисија је 
посвећена гастрономији и 

култури припремања хране уз 
занимљивe причe и људe. 

Туристичка организација Врање 
је  помогла снимању емисије и 
дала опште смернице у погледу 
традиционалних специјалитета, 

информација о туристичкој 
понуди града, као и у погледу 
одабира учесника у емисији. 
Свакако, кадрови покривају 

атрактивне локације у граду, а 
Лепи Брка је имао прилику да 

види начин припремања 
врањских специјалитета у 

ресторану “Градска меана“ као и 
у дворишту Музеј куће „Бора 

Станковић“. 

 

24. октобар 2012. 

Одата пошта јединици „Жене Шкотске“ 

Поводом обележавања годишњице доласка санитетске јединице "Жене Шкотске", у Врању су боравили други 
секретар и конзул Амбасаде Аустралије у Србији Тод Хепворт и председник општине Младеновац Дејан 
Чокић, са сарадницима. Они су најпре разговарали са руководством Града Врања, на челу са 
градоначелником Зораном Антићем, који је госте упознао са историјом Врања, као и са традицијом и 
културним наслеђем југа Србије. Тод Хепворт је рекао да су жене Аустралије учествовале у лечењу рањених 
и болесних током Првог светског рата у Србији, односно у Врању. „Њихов живот је више припадао овде него 
у Аустралији и ми смо на то поносни“, истакао је Хепворт. Делегације су посетиле и Средњу медицинску 
школу "Др Изабел Емсли Хатон", где је свечано обележен Дан школе. Високи званичници су испред Дома 
здравља положили и цвеће на споменик докторки Хатон, знаменитој хуманисткињи која је својим 
ангажовањем и племенитошћу задужила наш град. Др Изабел Емсли Хатон из Шкотске, стигла је у Врање са 
Солунског фронта октобра 1918. године, када су градом харали пегави тифус и шпанска грозница. Са 11 
доктора и 40 медицинских сестара такозване Енглеске болнице, успела је, како су записали хроничари, да 
спасе неколико стотина Врањанаца од истребљења и да постави основе нове здравствене бриге о 
становништву.  
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32. „БОРИНИ ПОЗОРИШНИ ДАНИ“ 

 

Овогодишњи фестивал који се већ 32 године организује у част Борисава Станковића одвијао се под слоганом "Да 
уметност не заћути", а све представе одржане су у Дому војске у Врању. Фестивал је почео "Народном драмом" Олге 
Димитријевић у режији Снежане Тришић, а дан касније на програму је било остварење "Клара, догодило се нешто 
неочекивано" у режији Ивана Томашевића. Публика је видела монодраму Зоран Радмиловић у извођењу Ивана 
Томашевића. Љубитељи позоришне уметности били су у прилици да погледају и остварење "Тајна Грете Гарбо" у 
извођењу театра Мадленианум, а главна улога поверена је Тањи Бошковић. Зијах Соколовић је извео "Cabares Cabarei". 
Завеса "Бориних позоришних дана" спуштена је представом "А где су кокошке?". Реч је о ауторком пројекту Татјане 
Кецман и Монике Ромић из Установе културе Вук. У пратећем делу програма у Галерији Народног музеја у Врању 
приказана је изложба фотографија и скица костима Зоре Живадиновић Давидовић "Да се не заборави“. Представљена је и 
театролошка студија мр Спасоја Ж.Миловановића "О драмском стваралаштву др Војислава М.Јовановића Марамбоа". 

 

За три месеца колико траје акција за обнову врањског 
позоришта, изгорелог у пожару 2.јула, прикупљено је 
закључно са 29.октобром 6.548.175,00 динара. Међу 
највећим донаторима су Телеком, БАТ, Алфа-Плам, 
Yugorozgas, Народно позориште у Београду, Привредна 
комора Београд, Credo, Мико-трејд, Плави камен, банке, 
затим јавна предузећа и установе са овог подручја. Допринос 
акцији дају и појединци, чије се уплате крећу од 100 до 
100.000 динара. На позив Сталне конференције градова и 
општина у акцију се укључују и локалне самоуправе, а међу 
првима су уплатиле општине Бела Паланка и Ковин. Од 
1.октобра стартовала је и акција прикупљања средстава 
слањем СМС порука на број 2141. Цена поруке која треба да 
гласи „обновимо врањско позориште“ износи 60 динара и 
важи за све мреже: Телеком, Теленор и Вип.  

  

Да уметност не заћути... 
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Да уметност не заћути... 
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32. „БОРИНИ ПОЗОРИШНИ ДАНИ“ 

 

Овогодишњи фестивал који се већ 32 године организује у част Борисава Станковића одвијао се под слоганом "Да 
уметност не заћути", а све представе одржане су у Дому војске у Врању. Фестивал је почео "Народном драмом" Олге 
Димитријевић у режији Снежане Тришић, а дан касније на програму је било остварење "Клара, догодило се нешто 
неочекивано" у режији Ивана Томашевића. Публика је видела монодраму Зоран Радмиловић у извођењу Ивана 
Томашевића. Љубитељи позоришне уметности били су у прилици да погледају и остварење "Тајна Грете Гарбо" у 
извођењу театра Мадленианум, а главна улога поверена је Тањи Бошковић. Зијах Соколовић је извео "Cabares Cabarei". 
Завеса "Бориних позоришних дана" спуштена је представом "А где су кокошке?". Реч је о ауторком пројекту Татјане 
Кецман и Монике Ромић из Установе културе Вук. У пратећем делу програма у Галерији Народног музеја у Врању 
приказана је изложба фотографија и скица костима Зоре Живадиновић Давидовић "Да се не заборави“. Представљена је и 
театролошка студија мр Спасоја Ж.Миловановића "О драмском стваралаштву др Војислава М.Јовановића Марамбоа". 

 

За три месеца колико траје акција за обнову врањског 
позоришта, изгорелог у пожару 2.јула, прикупљено је 
закључно са 29.октобром 6.548.175,00 динара. Међу 
највећим донаторима су Телеком, БАТ, Алфа-Плам, 
Yugorozgas, Народно позориште у Београду, Привредна 
комора Београд, Credo, Мико-трејд, Плави камен, банке, 
затим јавна предузећа и установе са овог подручја. Допринос 
акцији дају и појединци, чије се уплате крећу од 100 до 
100.000 динара. На позив Сталне конференције градова и 
општина у акцију се укључују и локалне самоуправе, а међу 
првима су уплатиле општине Бела Паланка и Ковин. Од 
1.октобра стартовала је и акција прикупљања средстава 
слањем СМС порука на број 2141. Цена поруке која треба да 
гласи „обновимо врањско позориште“ износи 60 динара и 
важи за све мреже: Телеком, Теленор и Вип.  
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